
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 9. april 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 722

Vil ministeren oplyse, i hvilket omfang der føres statistik over brugen af biocidprodukter i

byggematerialer, herunder produktion, import, forbrug mv.? Såfremt det ikke er tilfældet,

vil ministeren da tage initiativ til, at en sådan opgørelse indføres?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Ida Auken (RV).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Ida.Auken@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen

formand
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